
Protokół z VII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, 

która odbyła się 28 października 2024 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:30 do 16.30 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Anita Jabłońska, która przewodniczyła 

obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik Pawła Wójcika, 

Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, Skarbnika Miasta i Gminy Annę Pleban, 

Sekretarza Gminy Andrzeja Łopacińskiego, Członka Zarządu Powiatu w Kielcach Mariusza 

Ścianę, kierowników, dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów, radnych, 

pracowników urzędu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). Lista obecności radnych na VII sesji, dnia 28 października 2024 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Chmielniku – 23 września 2024 r. 

Do protokołu z VI sesji, nie wniesiono uwag. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady Rady Gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Poinformowała także, że 24 października posiedzenie miała Komisja Statutowo-

Regulaminowa, 23 października Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 21 

października Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 11 października Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 30 września Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (23.09.2024 r.) głosowało 

14 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  



Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi, który powiedział, że rano odbyło się 

spotkanie włodarzy gmin w ramach partnerstwa. W związku z naborem, który pojawił się w 

urzędzie marszałkowskim dotyczącym zielonej energii, gmina Chmielnik, chciałaby przystąpić 

do projektu wspólnie z gminami Busko-Zdrój, Pierzchnica, Raków, Szydłów oraz Tuczępy. 

Liderem byłaby gmina Chmielnik a projekt dotyczyłby zakupu magazynów energii dla 

mieszkańców gmin partnerstwa, na potrzeby istniejących instalacji fotowoltaicznych. W 

związku z krótkim czasem w którym można złożyć wniosek, prosi o wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Chmielnik do partnerstwa na rzecz 

realizacji tego projektu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu 12 

w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Chmielnik do partnerstwa na 

rzecz realizacji projektu pn. "Magazyny energii szansą na zwiększenie wykorzystania energii 

elektrycznej z istniejących instalacji fotowoltaicznych w gminach: Busko-Zdrój, Chmielnik, 

Pierzchnica, Raków, Szydłów i Tuczępy”. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu 

12 głosowało 14 radnych. Zmianę w porządku obrad przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Burmistrz podziękował wszystkim za udział w spotkaniach sołeckich, które odbywają się na 

terenie gminy. W skrócie omówił wcześniej przesłane radnym i opublikowane sprawozdanie z 

prac pomiędzy sesjami. Wspomniał, że analizowane jest wprowadzenie płatnych miejsc 

postojowych w Chmielniku, a także o tym, że miejsca parkingowe przy ul. Kwiatowej będą na 

czas rozbudowy szpitala wyznaczone na ich cele. Powiedział, że odbył również spotkanie z 

nowym dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie obwodnicy, 

że gmina podpisała umowy na budowy dróg na terenie gminy – poinformował także które 

odcinki jaki wykonawca będzie realizował. Zapoznał obecnych z wydarzeniami w których 

uczestniczył: 25-lecie nadania imienia szkole w Piotrkowicach oraz 5-lecie funkcjonowania 

szkoły w nowym budynku, wernisaż 45-lecia pracy twórczej artysty Leszka Wawrzyka, 107 

urodziny najstarszej mieszkanki gminy, treningi reprezentacji Polski piłki nożnej do lat 

szesnastu, które odbywały się na obiektach Zenitu oraz zaangażowaniem prac remontowych na 

świetlicy w Łagiewnikach i Celinach, budowie budynku OSP Sędziejowice. Powiedział, że do 

końca roku zostanie wylany fundament pod budowę garażu przy OSP Suliszów, oraz, że po 

wyznaczeniu punktów granicznych ruszy rozbudowa budynku OSP Śladków Mały. Burmistrz 

poinformował także o spotkaniu w Piotrkowicach dotyczącym budowy drogi do Obic. Zaprosił 

wszystkich na Święto Niepodległości – 11 listopada oraz do udziału w konkursie „Smaki 

Gęsiny” a także na akcję krwiodawstwa. 



Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań do sprawozdania Burmistrza z prac pomiędzy sesjami nie było.  

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwał. Wszystkie projekty uchwał uzyskały 

pozytywną opinię poszczególnych komisji, w tym Komisji Statutowo-Regulaminowej Rady 

Miejskiej w Chmielniku. Wcześniej przewodnicząca rady poinformowała, że porządek sesji 

został zaktualizowany. 

  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Chmielnik za rok szkolny 

2023/2024. 

Informację przedstawił Sekretarz Gminy Andrzej Łopaciński.  

Informacja stanowi załączniki do protokołu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy 

Chmielnik.   

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Nieruchomości Rolnych, 

Agnieszka Jurecka-Paluch. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy 

Chmielnik. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Nieruchomości Rolnych, 

Agnieszka Jurecka-Paluch. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 



(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania na 

dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Chmielnik. 

W pierwszej kolejności Zastępca Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Nieruchomości 

Rolnych, Marta Wójtowicz, poprosiła o przegłosowanie zmiany zaproponowanej przez 

Burmistrza, w załączniku do projektu uchwały wniesiona przez Burmistrza poprawką 

dotycząca zmiany dofinansowania z 50% na 80%.  

Przewodnicząca Rady poddała wprowadzenie zmiany pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem zmiany w załączniku do projektu uchwały w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Chmielnik, w którym rozdział I § 1 ust. 

4 przyjmuje nowe brzmienie: Dotacja zostanie udzielona na dofinansowanie kosztów 

kwalifikowanych zadania dla budynków mieszkalnych na zakup i montaż budowy urządzeń 

oczyszczalni, udokumentowanych na podstawie faktur lub rachunków wysokości 80% 

poniesionych kosztów brutto przy czym maksymalna kwota dofinansowania nie może 

przekroczyć 7 000,00 zł (słownie: siedem tysięcy złotych 00/100).Dotacja na budowę 

przydomowej oczyszczalni ścieków na tej samej nieruchomości przysługuje tylko jeden raz, 

głosowało 14 radnych. Zmiana została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

Zastępca Naczelnika Marta Wójtowicz omówiła projekt uchwały. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Chmielnik głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 



Projekty uchwał z punktów od 8 do 11 omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Anna Pleban. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.   

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości głosowało 14 radnych.   

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2024-2041. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2024-2041 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2024 r. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie zmian budżetu na 2024 r. głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Chmielnik do partnerstwa na rzecz 

realizacji projektu pn. "Magazyny energii szansą na zwiększenie wykorzystania energii 

elektrycznej z istniejących instalacji fotowoltaicznych w gminach: Busko-Zdrój, 

Chmielnik, Pierzchnica, Raków, Szydłów i Tuczępy”. 

 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza Małgorzata Przeździk.  

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Chmielnik do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn. 

"Magazyny energii szansą na zwiększenie wykorzystania energii elektrycznej z istniejących 

instalacji fotowoltaicznych w gminach: Busko-Zdrój, Chmielnik, Pierzchnica, Raków, 

Szydłów i Tuczępy” głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Janusz Duliński (ZA), Anna Dzido (ZA), Hieronim Górski (ZA), Katarzyna 

Hanszke-Zychowicz (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Piotr Powroźnik (ZA), Anna Rogowska (ZA), Łukasz Śliwa (NIEOBECNY), 

Aneta Wojtas (ZA)  

 

 

13. Zapytania i interpelacje radnych. 

Chęć zabrania głosu zgłosił Członek Zarządu Powiatu w Kielcach Mariusz Ściana. 

Przekazał, że w miarę możliwości uczestniczy w spotkaniach z mieszkańcami w sołectwach. 

Następnie szczegółowo omówił temat rozbudowy szpitala powiatowego w Chmielniku. 

Poprosił wszystkich aby byli dobrymi ambasadorami tej inwestycji mimo utrudnień, których 

nie da się uniknąć przy takich zadaniach. Powiedział, że dobiegł końca remont ulicy Szkolnej, 

trwają tam drobne poprawki i prace odbiorowe. Powiedział, że na konkurs ogłoszony przez 

Wojewodę w czerwcu do dofinansowania została zgłoszona budowa chodnika na ul. Leśnej – 



wartość kosztorysowa to 4 mln zł. Z uwagi na trudną sytuację powodziową w południowo-

zachodniej Polsce nie wiadomo czy konkurs zostanie rozstrzygnięty. Kolejne gotowe projekty  

to chodnik w Suchowoli Kolonii (7,3 mln zł) i dokończenie drogi w Kotlicach (ponad 4 mln 

zł). Trwają tu wypłaty odszkodowań które pozwolą na uregulowanie pasów drogowych.  W 

następnych etapach powiat będzie starał się pozyskać środki zewnętrzne. 

Radna Danuta Orkisz zapytała o drogę w Zreczu  Małym i Zreczu Chałupczańskim czy 

będą dalsze odcinki remontowane. Mariusz Ściana powiedział, że trwają prace aby 

zabezpieczyć kolejne środki, niestety to będą środki własne więc dużo zależy od radnych oraz 

Rady Powiatu. Ważne będzie tu w pierwszej kolejności uregulowanie stanów prawnych. 

Pierwszy fragment został wyremontowany dzięki temu, że uregulowano stan prawny 

nieruchomości pod drogą. W wielu miejscach starostwo nie było właścicielem gruntu pod drogą 

co powodowało, że nie było możliwości inwestowania środków. Regulacja trwała długo z 

uwagi na złożoność sprawy. Wydano 47 decyzji na Zreczu Chałupczańskim i 33 na Zreczu 

Małym. 

 

14. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku VII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia sesji z dnia 28 października 2024 roku. 

 

Niniejszy protokół stanowi skróconą wersję przebiegu posiedzenia VII Sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku przeprowadzonej w dniu 28 października 2024 roku w sali 

konferencyjnej Domu Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10. Dokładny jej przebieg zawiera 

nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej:   

https://chmielnik.biuletyn.net/ 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


